
Goedenavond raadsleden, geacht college, 
Dank voor de mogelijkheid om hier in te mogen spreken.

Mijn naar is Bert Rotteveel en ik spreek in namens de Dorpsraad Burgerbrug 
waar ik lid van ben.
++++++
In het afgelopen jaar is er veel gebeurd rondom de Oldskoel. Sinds het gebouw 
plotseling verkocht werd in oktober 2020 is er door dorpsgenoten ingesproken 
en zijn handtekeningen overhandigd die de activiteiten van OldSkoel 
ondersteunden en die tegen verkoop van het gebouw aan Stichting Oldskoel 
waren.

De gemeente stak de hand ik eigen boezem en erkende dat zij steken had laten 
vallen in de aanloop naar de verkoop. Echter, de nadruk werd door de 
gemeente steeds gelegd op de relatie tussen Dorpsbewoners en Oldskoel. 
Terwijl de oorzaak van de onvrede vooral lag bij de aanpak van de gemeente.

Er hebben diverse gesprekken plaatsgevonden met gemeente en burgers/ 
Dorpsraadleden/ stichting Oldskoel. Naar aanleiding van een gesprek met alle 
betrokkenen om de tafel ontstond het voornemen van de gemeente om de 
dorpsbewoners te polsen over hun wensen. Dit zou gedaan worden nadat het 
feitenrelaas afgerond was.  

Helaas is het de gemeente niet gelukt om te polsen wat de wensen van de 
inwoners waren. De dorpsraad heeft zich toen wel ingezet om te inventariseren 
wat de wensen van de Burgerbruggers zijn. Een lastige taak die we zo goed 
mogelijk hebben geprobeerd uit te voeren.

De uitslag is bekend, driekwart van de betrokken inwoners van Burgerbrug 
heeft een voorkeur voor een andere bestemming dan Oldskoel. De dorpsraad 
Burgerbrug vraagt zich af of deze uitkomst genegeerd wordt door B&W. Het 
lijkt een gelopen koers, het college doet er alles aan een cultureel centrum te 
bewerkstelligen. De dorpsraad wordt genegeerd, zelfs gevraagd een beetje te 
bemiddelen, waardoor voorbij gegaan wordt aan de mening van de inwoners.

Wat is de functie van de Dorpsraad? Het is een orgaan dat de stem van de 
inwoners vertegenwoordigt. Of is de Dorpsraad er om zich bezig te houden met 
verkeersborden en het maaien van de bermen?
De feiten liggen er:

 Onzorgvuldig handelen en communiceren van de gemeente.



 Driekwart van de betrokken inwoners heeft voorkeur voor een andere 
bestemming dan een cultureel centrum.

 Toekomstplannen van Oldskoel die een meerwaarde zijn voor de 
inwoners van Burgerbrug zijn onbekend.

 In de verkoopakte staat dat de functie van dorpshuis moet worden 
uitgeoefend, daarvan is geen sprake. Ook vinden er (ondanks de 
voorwaarden in de verkoopakte) commerciële activiteiten plaats.

 Het dorp heeft een café, een café restaurant (waar diverse verenigingen 
zijn ondergebracht),  een restaurants, cultureel centrum De Herboren 
Toren (met mogelijkheid om ruimtes te huren) en de pastorie heeft een 
koffiekamer: voldoende gelegenheid voor inwoners om elkaar op diverse 
plekken te kunnen ontmoeten. 

Samenvattend lijkt het Dorpsraad Burgerbrug onverstandig gemeenschapsgeld 
te steken in of geld te lenen aan Stichting Oldskoel om een dorpshuis te 
exploiteren waar inwoners van Burgerbrug vrijwel geen behoefte aan hebben.

Dank u wel


